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Abstract (en)
The closure consists of the base part (11) and the lid (13) having two rotary pins (15). In the closed state, the pin (20) closes the delivery opening
(18). A locking member (23) is constructed on the lid (13) which can only be opened when the locking member (23) has been removed. The locking
member (23) has a dual function. It also serves for piercing a closure film on the bottle. For this purpose, the locking member (37) is pressed into the
spout (39) and then removed again. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Verschluss besteht aus dem Basisteil (11) und dem zwei Drehzapfen (15) aufweisenden Deckel (13). Im geschlossenen Zustand verschliesst
der Zapfen (20) die Ausgabeöffnung (18). Am Deckel (13) ist ein Sperrglied (23) ausgebildet. Der Deckel (13) kann erst nach dem Entfernen des
Sperrgliedes (23) geöffnet werden. Das Sperrglied (23) hat eine Doppelfunktion. Es dient auch zum Durchstossen einer Verschlussfolie der Flasche.
Zu diesem Zweck wird das Sperrglied (37) in den Ausguss (39) gestossen und dann wieder entfernt.
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